
1 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Majosháza Község Önkormányzata Képviselő-testületének rendes, nyílt üléséről 2016. 
június 23-án 1506 órakor, a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal Majosházi Kirendeltségének 
Dísztermében. 
 
Jelen vannak: Kis Gábor    polgármester 
   dr. Kováts Lajos   alpolgármester 
   Kozma Lászlóné   képviselő 
   Kontha Benőné   képviselő 
   Matics Zoltán   képviselő 
   dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
   Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző 
   dr. Kiss István   szervezési és önkormányzati osztályvezető 

Vella Zoltán    beruházási és műszaki osztályvezető 
Kátai-Varkoly Tímea  pénzügyi előadó 

 
valamint:  Kovács Sándorné   jegyzőkönyvvezető 
 
Kis Gábor polgármester: Köszöntöm a rendes Képviselő-testületi ülésünkön megjelenteket és 
meghívottakat. Megállapítom, hogy 5 képviselő jelenlétével határozatképesek vagyunk. Két 
képviselőtársunk kimentette magát, igazoltan vannak távol. Javaslatot tennék a napirendi pontokra. A 
meghívóban kiküldött napirendi pontokat javaslom elfogadni. Kérdés, észrevétel a napirendi 
pontokkal kapcsolatosan?  
 
Kozma Lászlóné képviselő: Javaslom, hogy vegyük fel a napirendi pontok közé a könyvtárosi 
pályázat kiírását.  
 
Kis Gábor polgármester: Előtte megkérdezném Jegyző urat, Aljegyző asszonyt, hogy írásban 
bejelentette a könyvtárosunk, hogy családi okok miatt elmegy. Lehetséges-e, hogy kiírjuk a pályázatot 
változatlan feltételekkel. Felvehetjük-e napirendi pontnak? 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Napirendi pontnak fel lehet venni. 
 
Kis Gábor polgármester: További kérdés? Amennyiben nincs, úgy kérem az alábbi határozati 
javaslat elfogadását: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
1. Javaslat az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására  
2. Javaslat a Dunavarsány és Környéke Család- és Gyermekjóléti Szolgálat Intézményfenntartó 

Társulás Társulási Megállapodásának elfogadására  
3. Javaslat a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány, illetve a Református Dunamenti 

Kistérségi Diakónia kérelmének megtárgyalására  
4. Javaslat a Hospice ház építésének támogatására  
5. Javaslat a KEOP 2.2.1/2F-09-2010-0002 azonosító számú „A Ráckevei (Soroksári) – Duna-ág 

(RSD) vízgazdálkodásának, vízminőségének javítása: szennyezőanyagok kivezetése a parti 
sávból” elnevezésű projekt eredményeképp létrejött vagyontárgyak, mint befejezett beruházás 
térítésmentes átvételéről szóló megállapodás elfogadására  

6. Javaslat ingatlan adásvétel megtárgyalására 
7. Javaslat könyvtárosi pályázat kiírására 
 
Zárt ülés 
 
8. Javaslat kitüntetések adományozására  
Aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

83/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  

 
1. Javaslat az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
2. Javaslat a Dunavarsány és Környéke Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 

Intézményfenntartó Társulás Társulási Megállapodásának elfogadására 
3. Javaslat a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány, illetve a Református 

Dunamenti Kistérségi Diakónia kérelmének megtárgyalására 
4. Javaslat a Hospice ház építésének támogatására 
5. Javaslat a KEOP 2.2.1/2F-09-2010-0002 azonosító számú „A Ráckevei (Soroksári) – 

Duna-ág  (RSD) vízgazdálkodásának, vízminőségének javítása: szennyezőanyagok 
kivezetése a parti sávból” elnevezésű projekt eredményeképp létrejött 
vagyontárgyak, mint befejezett beruházás térítésmentes átvételéről szóló 
megállapodás elfogadására 

6. Javaslat ingatlan adásvétel megtárgyalására 
7. Javaslat könyvtárosi pályázat kiírására 

 
Zárt ülés 

 
8. Javaslat kitüntetések adományozására  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőkre Dr. Kováts Lajos 
alpolgármester és Matics Zoltán képviselő személyében. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

84/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítőjeként dr. Kováts Lajos alpolgármestert és Matics Zoltán képviselőt jelöli meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: A napirendi pontok előtti beszámolómat nem szeretném elnyújtani. Írásban 
mindenki megkapta a beszámolómat, és írásban megkapta mindenki a lejárt határidejű határozatokról 
szóló beszámolót is. Amit röviden el szeretnék mondani, hogy a temetővel kapcsolatosan két nagyon 
fontos esemény történt. Az egyik, hogy a Járási Hivataltól az éves ellenőrzésre kijött az ügyintéző. A 
temetővel kapcsolatosan rendben volt minden. Két olyan dolgot írt fel, ami beavatkozást igényel, 
egyik sem a mi dolgunk, de mind a kettőben nyújtunk segítséget. Az első az volt, hogy van a 
temetőnek egy része, ami legelőként van nyilvántartva, ezt kérte a Hivatal, hogy rendezzük. A 
Földhivatali eljárás elindult, felkértük Losonczi Béla nyugalmazott jegyző urat, hogy járjon el, mi 
minden segítséget megadunk. A másik dolog, hogy hiányolták azt, hogy térkép szerint nem lehet 
beazonosítani a sírokat. Ebben én is vállaltam feladatot, hogy megcsinálom a digitális részét, mert a 
temető nyilvántartó program 70.000 Ft+Áfa összegbe kerül. Elindult a Domariba-sziget 
rehabilitációja, úgy néz ki, hogy egy kis pénzt fogunk kapni. Dunavarsánnyal közösen csináljuk. A 
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probléma az, hogy eliszaposodott, bedőlt fák, és mesterségesen kialakított akadályok lezárták a víz 
áramlását, folyását. A Vízügyi hatósággal folynak az egyeztetések. A bedőlt fákat és a mesterségesen 
generált akadályokat kellene eltávolítani, és erre EU-s pénzt is kaphatunk. Röviden ennyi, ha bárkinek 
kérdése van, az tegye fel. /Kérdés nem hangzik el./ Akkor rátérhetünk a napirendi pontokra. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Elnézést, de kaptunk egy levelet, amit Matics képviselő úr kérésére, az 
RSD projekt kapcsán az átemelő szivattyúval kapcsolatosan kértünk meg. Nem tudnak arra garanciát 
vállalni, hogy meghibásodás esetén nem lesz szaghatás, de a szerződésben a garanciára vonatkozóan 
benne van a hibaelhárítási kötelezettség. Ezt tájékoztatásként szerettem volna elmondani, mert volt 
egy ilyen kérés a képviselő úr részéről, és mi utánajártunk. 
 
Matics Zoltán képviselő: Ilyen szó, hogy szaghatás nincs benne. 
 
Kis Gábor polgármester: Igen, mert ezt így nem tudja leírni, ilyen nyilatkozatot nem tud adni, 
viszont a műszaki megoldás a mi kezünkben van, az két dolog volt, erre már az elején felhívtuk a 
figyelmet. Az egyik az, hogy a tervekben por- és robbanásmentes aknafedelek vannak benne, olyanok 
mint a benzinkutaknál. Ezek biztosítják a föld alatti MOBA aknának a zárását, nyilván ennek van 
szuszogója. A másik dolog, hogy ezt a szuszogót egy olyan speciális szagszűrő anyaggal használták, 
ami nem egy átlagos áru, hanem egy jobb minőségű, drágább anyaggal készült. Amit mi tudunk 
érvényesíteni garanciába akkor, ha oda kerülünk, ennek az ellenőrzése. Én úgy gondolom, hogy a 
jelenlegi feltételek mellett ez biztosítja a szagmentességet.  
 
Nem a napirendhez tartozó téma kerül előtérbe, a Zrínyi utca sarkán lévő útbeszakadás, Polgármester 
úr tájékoztatja a képviselőket arról, hogy mit intézett ez ügyben. 
 
Kis Gábor polgármester: Van-e még kérdés? Amennyiben nincs, akkor térjünk rá a napirendi 
pontokra. 
 
1. Javaslat az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről szóló önkormányzati 

rendelet megalkotására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyag kiosztásra került. A bizottságok tárgyalták? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja azzal, hogy az 
1. és a 4. §-ban a „város” szó kerüljön „község” szóra kijavításra.  
 
Kontha Benőné képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is tárgyalta, és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: Kérdezem a képviselőket, hogy van-e kérdés? Amennyiben nincs 
hozzászólás, úgy kérem, hogy aki az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről szóló 
rendelettervezettel az említett módosításokkal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotja 
 
Az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről szóló 11/2016. (VI. 24.) 
önkormányzati rendeletét. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 
 
2. Javaslat a Dunavarsány és Környéke Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 
Intézményfenntartó Társulás Társulási Megállapodásának elfogadására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyagot megkaptuk. Kérdezem a bizottságokat, hogy tárgyalták-
e? 
 



4 
 

Kozma Lászlóné képviselő: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja.  
 
Kontha Benőné képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is tárgyalta, és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: Kérdés? Észrevétel? /Nem hangzik el./ Akkor kérem az alábbi határozati 
javaslat elfogadását: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Dunavarsány és Környéke Család- és Gyermekjóléti Szolgálat Intézményfenntartó Társulás 

Társulási Megállapodás módosítását a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú 
melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

b) a Dunavarsány és Környéke Család- és Gyermekjóléti Szolgálat Intézményfenntartó Társulás 
Társulási Megállapodásának a) pont szerinti módosításaival egységes szerkezetbe foglalt Társulási 
Megállapodását a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert az a)-b) pontok szerinti okiratok aláírására és a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

85/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Dunavarsány és Környéke Család- és Gyermekjóléti Szolgálat Intézményfenntartó Társulás 

Társulási Megállapodás módosítását a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. 
számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

b) a Dunavarsány és Környéke Család- és Gyermekjóléti Szolgálat Intézményfenntartó Társulás 
Társulási Megállapodásának a) pont szerinti módosításaival egységes szerkezetbe foglalt 
Társulási Megállapodását a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú 
melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert az a)-b) pontok szerinti okiratok aláírására és a szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

3. Javaslat a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány, illetve a Református 
Dunamenti Kistérségi Diakónia kérelmének megtárgyalására  

 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyagot minden képviselő megkapta. Köszöntöm a Vállalkozók 
a Majosházi Gyermekekért Alapítvány elnökét, Szűcs Béla urat, aki tárgyalási joggal vesz részt az 
ülésen, mert a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján került meghívásra. Először tárgyaljuk a 
Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány kérelmét. A mi általunk tervezett Falunapok előtt 
két héttel szervezi az alapítvány ezt a nagyszabású rendezvényt. Véleményem szerint Majosháza két 
ilyen rendezvényt nem bír el, és az előzőleg a falunappal kapcsolatban hozott határozatot vissza 
kellene vonni. Tudvalevő és úgy tudom, hogy a bizottsági ülésen is elhangzott, hogy a megszavazott 
300.000 Ft-ból nem lehet falunapot csinálni. A falunapi programokból az alapítvány átvállalna egy-két 
programot, mint például a horgászversenyt, de ezen a néptáncosok nem tudnának részt venni. 
Közprobléma az, hogy a mi rendeleteink nem szabályozzák a sportpálya igénybevételét, és ezt kellene 
helyre tennünk, illetve most az a kérdés, hogy fizessen az alapítvány bérleti díjat, vagy milyen módon 
lehet ezt az előírásoknak megfelelően megtenni. Felmerült az is, hogy korábban miért nem volt erről 
szó. Azért, mert korábban ez a rendezvény nem keresztezte az önkormányzati rendezvények 
megtartását. Korábban az volt, hogy felírtuk a vízóra és a villanyóra állását és azt érvényesítettük. 
Külön soha nem számoltunk fel bérleti díjat a sportpályáért. Ez egyezik az én álláspontommal, mert 
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úgy gondolom, hogy egy településen a sportpálya azért épült, hogy ott sportoljanak, rendezvények 
legyenek. Tájékozódtam és úgy tudom, hogy Dunavarsány a sportpályáját kiadta egy egyesületnek és 
az egyesület használja és kezeli a pályát. Ezt én is jónak tartanám, ha lenne olyan egyesületünk, akire 
ezt rá lehetne bízni. Most jelenleg a fő kérdés az, hogy odaadjuk-e térítésmentesen a sportpályát, vagy 
fizettessünk-e érte? Szeretném a bizottságok véleményét hallani. Az én véleményem az, hogy ne 
fizettessünk bérleti díjat, csak a rezsit fizessék meg, ha mégis fizettetünk, akkor pedig jelképes összeg 
legyen. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A bizottsági vélemények előtt mindenféleképpen el kell mondanom pár 
dolgot. Az előterjesztésben úgy adtuk meg a területhasználati díjat, hogy nem írtunk bele összeget. 
Ennek egyetlen magyarázata van, hogy az önkormányzatok közvagyonnal, közpénzzel gazdálkodnak, 
és gyakorlatilag minden ilyen térítésmentes, ingyenes használatba adás, bérbeadás kérdéseket vet fel 
esetleges számvevőszéki vagy egyéb vizsgálat esetén. Nagyon fontos, hogy ha térítésmentesen 
biztosítják a közvagyont bárkinek, abban az esetben támogatást nyújtanak természetbeni 
támogatásként, aminek van pénzegyenértéke. Leírtuk az előterjesztésben, hogy jelen pillanatban 
Majosháza Község Önkormányzatának nincsen olyan helyi rendelete, amely a különböző 
közintézményeinek, a Művelődési ház nagytermének, vagy akár sportlétesítményének a bérbeadására 
vonatkozó pontos díjakat szabályozná, ezért értelemszerűen a bérleti díj döntése a felek 
megállapodásán múlik. Még egyszer mondom, ha Önök térítés nélkül biztosítják ennek a területnek a 
használatát, akkor ezt természetbeni támogatásnak kell, hogy tekintsük. Álláspontom szerint ezt csak 
indokolt esetben lehet megtenni. A döntés az Önöké, de nekem ezt a tájékoztatást a döntést hozó 
testületnek meg kellett adnom. Megoldás lehetne, ha a szervezésben valamilyen szinten megjelenne az 
önkormányzat is, és akkor egészen más lenne a helyzet. 
 
Kis Gábor polgármester: Én úgy gondolom, hogy a szervezésnek ebben a szakaszában már nem 
igazán lehet társszervezőként részt venni. Én azt kérem mindenkitől, hogy próbálja meg segíteni ezt a 
rendezvényt, a Jegyző úr által elmondottak figyelembe vételével. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Még egy dolog van, ami felmerül kérdésként, hogy ha Önök engedik a 
térítésmentes használatot, és ide betelepülnek árusok. Tájékozódtunk és a korábbi rendezvényeken is 
voltak árusok, pl. kürtöskalácsos, vattacukros, stb. A kérdés az, hogy a rendezvény szervezőinek 
fizetnek-e bármilyen díjtételt a kitelepülésért, mert ha profitorientáltan fizettetnek a kitelepülő 
árusokkal a részükre térítésmentesen átadott területért, az aggályos a mi szempontunkból. 
 
Szűcs Béla, a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány elnöke: Hadd szóljak egy pár 
szót közbe Jegyző úr felvetésére. Az árusok jelentéktelen összeggel támogatják a rendezvényt. Ezeket 
az összegeket, amit támogatásként befizetnek az alapítvány számlájára, arra használjuk fel, hogy ebből 
veszünk 250-300 db Mikulás csomagot december 5-én. Én úgy tudom, hogy az előző testület hozott 
egy olyan határozatot, hogy a Majosházán bejegyzett civil szervezetek térítésmentesen vehetik 
igénybe a sportpályát, de ha a testület most azt állapítja meg, hogy fizetni kell, nincs semmi gond, 
kifizetjük. Azt nem értem, hogy ha éveken keresztül ez így működött, akkor most miért kell a civil 
szervezeteknek fizetni, hiszen mi van, amikor a saját pénzünket tesszük be, hogy előrébb jussunk. 
Természetesen van bevétel, de az ott van az alapítvány számláján, mi azt továbbvisszük, és arra 
használjuk fel, hogy a gyerekeknek a következő évben is tudjunk csomagot csinálni, és rendezvényt 
szervezni részükre, mint például a gyereknapot, stb. Sajnos az idén nem nyertünk pályázaton, 
magánszemélyek adományából tartjuk fent magunkat. Annyit szeretnék kérni, ha lehetséges, hogy 
minimális összeget szabjanak ki ránk. Köszönöm. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Más a terület hasznosítása, és más az adomány. Amennyiben nem 
értékesítik tovább a területet, hanem adományként adják, az más, mert az az alapítvány bevétele. 
Amióta itt vagyunk, a Képviselő-testület elfogadott egy civil rendeletet, ami most került módosításra. 
A jogszabály szerint bármely támogatás, amit a civil szervetek kapnak természetben vagy pénzben, az 
támogatásnak minősül. A területhasználatnak pénzegyenértéke van. Ez támogatást jelent, 
természetbeni támogatást, amit lehet adni az alapítványok részére, így az Önök részére is. Akkor ezt 
úgy kell megfogalmazni, hogy az önkormányzat támogatásként biztosítja a területhasználatot. Bármely 
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természetbeni támogatást ad az alapítvány rendezvényéhez az önkormányzat, az támogatásnak 
minősül. Ez is lehet egy megoldás, de akkor ugyanúgy támogatási szerződést kell kötni. Ebbe az 
irányba, amiről az előterjesztés szól, el lehet menni, de nyilván akkor korrigálni kell a dolgokat. 
Figyelni kell, hogy mit írunk le. Értem én a problémát, de arra kell figyelni, hogy ezek az árnyalatok 
meglegyenek, mert később ezeket kérik tőlünk számon. Nem tudom, hogy régen mi volt, de változtak 
a dolgok. Én nem a hagyományok ellen vagyok, de nekem az a kötelességem a kollégákkal együtt, 
hogy a hagyományok közül azt, ami jó, azt tartsuk meg és tereljük a jogszerűség felé, de azt, ami nem 
volt jogszerű, azt ki kell javítani. A döntés a testületé, nekem az a feladatom, hogy elmondjam a 
törvényes lehetőségeket és a testület válassza ki a járható utat. Az alapítványok támogatása 
kizárólagosan testületi hatáskör, nem lehet átruházni az Mötv. rendelkezése szerint. Köszönöm szépen. 
 
Kis Gábor polgármester: A bizottságok álláspontja előtt Alpolgármester urat hallgassuk meg. 
 
dr. Kováts Lajos alpolgármester: Én is fokoznám a helyzetet egy kérdéssel. Végül is az 
alapítványok és civil szervezetek túlnyomó többsége Majosházán azért jött létre, hogy olyan 
feladatokat végezzen, ami az önkormányzatnak alapfeladata, amit az önkormányzattól átvállal. 
Nevezetesen a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért kiemelten közhasznú alapítvány volt annak 
idején, amikor megalakult. El is fogadták akkor, hogy feladatokat lát el, amit az önkormányzatnak 
kellene alapfeladatként végeznie, ebbe segít be. Ezt a tevékenységet nem végzi az önkormányzat, 
végzi az alapítvány, akkor ez a kettő nem függ össze? Ez a kérdés. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Lehet feladat-ellátási szerződést kötni azokkal a szervezetekkel, akik 
jogosultak. Ilyen nincsen, hogy valaki önként átvállal feladatokat az önkormányzattól. Az alapítvány 
nem ezért jön létre. Az alapítványnak van egy célja, és nem csak Majosházához kötődik.  
 
dr. Kováts Lajos alpolgármester: Benne megfogalmazódott olyan önkormányzati feladat is, amely 
miatt elnyerte a kiemelten közhasznú minősítést, tehát ez alapján kvázi elvégzi azt a feladatot, amit az 
önkormányzatnak lenne kötelessége elvégezni, vagy közösen, vagy külön. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Értem, de én nem tudok arról, hogy lenne ilyen ellátási szerződés. Nem 
tudok róla, hogy Majosháza bármilyen feladatellátást, bármilyen civil szervezetnek átadott volna. 
 
dr. Kováts Lajos alpolgármester: Régen ilyet nem lehetett, nem volt rá lehetőség, hogy feladatot 
kiszervezzen az önkormányzat, ezért vette fel a feladatai, céljai közé az alapítvány ezeket a dolgokat. 
Ezért nem érzem támadhatónak ezt egyik civil szervezet részéről sem. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ez nem így van doktor úr. Azért van a civil rendelet, amit ma 
módosítottunk. Ebben a rendeletben bármilyen lehetőségről dönthet a testület. A testület dönthet arról, 
hogy ha adott alapítvány a településen olyan kimagasló feladatokat lát el, ami tényleg segíti a 
települést, mint például a gyerekeket, akkor a testület megteheti azt, hogy minden évben a 
költségvetésében betervezi a támogatási összeget, és támogatást nyújt, amellyel támogatási szerződés 
keretében a költségvetési szabályok szerint el kell számolni, ez az egyik kör. A másik kör az, amikor 
egy civil keretet különít el az önkormányzat, és a civil keretben azt mondja, hogy lehetőség van arra, 
hogy pályázatot nyújtsanak be a civil szervezetek, és a pályázat alapján a testület felosztja a civil 
keretben a költségvetés által biztosított összeget. Pályázat alapján bizonyos célokat támogat ez a 
második lehetőség. A harmadik lehetőség, hogy pénzegyenértéken természetben nyújtja a támogatást, 
például nem kell fizetni a terem használatért egy civil szervezetnek, mint a Népdalkörnek, ha 
egyesületté alakul, mert ők cserébe fellépnek ingyen és bérmentve a különböző önkormányzati 
rendezvényeken. Ezeknek pénzegyenértéke van, szembe lehet állítani. Humanitárius vagy bármely 
okból olyan szervezetet is támogathat a Képviselő-testület, amelynek nincsen bejelentett székhelye 
Majosháza közigazgatási területén, ilyen lehet az Országos Mentőszolgálat, Vöröskereszt, Tűzoltóság, 
akik ha ide jönnek, akkor feladatot látnak el. Ezt is lehet egyedi előirányzat szintjén. Ugyancsak lehet 
támogatni előirányzat szintjén egyházakat, egyházi intézményeket. Itt az élő példája annak, hogyan 
lehet átadni alapoktatást. Korábban Majosháza kötött szerződést és átadta a Református Egyháznak az 
alapoktatást, egyébként meg területileg Majosházán a dunavarsányi iskola biztosítja az alapellátást 
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annak, aki nem akarta egyházi iskolába vinni a gyerekét. de ezeket a formákat, amit doktor úr is említ, 
mind támogatási szerződés keretei között kell biztosítani. Akkor ez lehet a megoldás, hogy nem 
bérletről beszélünk, hanem támogatásról. Önök támogatást kérnek az önkormányzattól, a testület 
támogatásról dönt, és ennek alapján készülnek el a támogatási szerződések. 
 
Kis Gábor polgármester: A két bizottságnak a véleményét szerettem volna korábban hallani, hadd 
adjam meg a szót elnök asszonynak, és utána alelnök asszonynak. 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, és mivel az információkat akkor még 
nem ismertük, az a döntés született, hogy a Képviselő-testület tárgyalja és hívjuk meg az alapítvány 
elnökét, aki tájékoztatást ad. A bizottsági ülésen az is elhangzott, hogy előzetesen magáról a 
rendezvényről semmi információt nem kaptunk, sem programról, sem a látogatók létszámáról, így 
csak ezt a döntést tudta hozni a Bizottság, hogy a testület tárgyalja, és majd itt kapjuk meg azokat az 
információkat, amit korábban nem.  
 
Kontha Benőné képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is tárgyalta. Azt javasolja, hogy legyen közös 
rendezvény megtartása és a sportpályát térítésmentesen igénybe vehetik, illetve ha a falunap nem lesz 
megtartva, akkor az oda rendelt 300.000 Ft-ot adjuk oda a rendezvény megtartásához, abból a víz-, 
csatorna- és áramdíjakat lehetne rendezni. Én megkérdeztem a sportpályának az éves közüzemi díjait, 
a villany 11.642 Ft, a víz pedig 669 Ft. Mindkét esetben átalányt fizetünk. Én érintettségben vagyok, 
de mi a szeptemberi rendezvényünket mindenféleképpen önkormányzati rendezvényként is kértük, 
mivel mind az öt önkormányzatot szeretnénk erre az együttműködésre felkérni, tehát mi 
mindenféleképpen szeretnénk, hogy az önkormányzat egy közös rendezvénnyel induljon a szeptember 
17-ei rendezvényen. Ez volt a Bizottság javaslata. 
 
Matics Zoltán képviselő: 20 perce arról beszélünk, hogy milyen jogi csavarások kellenek, hogy a 
szerződés létrejöjjön. A két megoldást megmondta először Polgármester úr, utána Jegyző úr. 
Polgármester úr azt mondta, hogy nevesítsünk valamit, ami alapján az önkormányzat támogathatja ezt 
a rendezvényt, ezt utána megerősítette Jegyző úr is. Arról kellett volna vitatkoznunk, hogy az 
önkormányzat kivonul egy sátorral, betesz egy feliratot, hogy Majosházi Önkormányzat, beültet 
valakiket, és kérem, mi ezt a rendezvényt hajtjuk végre a három nap alatt és ezt a 300.000 Ft-ot fel 
lehet használni, és ki van húzva a jogi méregfoga. Én ettől járhatóbb utat nem tudtam volna, mint 
fuvaros csinálni. 
 
Kis Gábor polgármester: Én ezt elfogadom, de az a baj, hogy hoztunk egy határozatot, amit nekem 
be kell tartanom. Abban le volt írva, hogy falunap augusztus 5-6-án megrendezésre kerül. Se falunap, 
se augusztus 5-6, egyedül a 300.000 Ft marad. Ha már nem mi rendezzük meg, akkor adjuk oda a 
300.000 Ft-ot. Amit Jegyző úr világosan elmondott, támogatási szerződést kell kötni. Ha ezt meg lehet 
tenni, akkor ne kelljen még egyszer összeülni. Most meglehet tenni, hogy egyrészt visszavonjuk az 
előzőleg hozott határozatot az ismert okokra hivatkozva, másrészt felkéri a testület a Hivatalt, hogy 
készítse elő a támogatási szerződést, aminek egy része természetbeni támogatás, ami a sportpálya és 
intézményei térítésmentes használatára vonatkozik, másrészről a 300.000 Ft-os támogatásból 200.000 
Ft-ot utaljunk át az alapítványnak utólagos elszámolásra. 
 
Kötetlen beszélgetés alakul ki és ismételten visszatérnek a lehetséges megoldásra és Matics Zoltán 
képviselő úr elmondja, hogy a megoldásokat elmondta Polgármester úr és Jegyző úr is, csak össze 
kellene hozni őket. Polgármester úr jegyző úr megoldását támogatja, mivel a törvényességet ő 
képviseli. 
 
Kontha Benőné képviselő: Én csak néhány szót szeretnék hallani a programról. Hányan regisztráltak 
a futóversenyre, és a motoros találkozó tényleg kempingként fog működni, és a rendelkezésre álló 
mosdó elegendő lesz? 
 
Szűcs Béla, a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány elnöke: Röviden elmondanám, 
hogy miket szerveztünk, miket találtunk ki. Lesznek gyerekműsorok, evezős nap a gyerekeknek a 
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vízirendészettel, a Varsányi evezőscsapat 2 db sárkányhajót fog lehozni ingyen és bérmentve és a 
gyerekeket fogjuk megcsónakáztatni a Dunán. Lesz a futónapunk, amit Méhesfalvi Éva szervez, és ha 
jól tudom 368 nevezés érkezett eddig. A motorosok által szervezett amatőr együttesek lesznek, 
motoros ügyességi versenyek lesznek, horgászverseny, néptánc, íjászok, motoros felvonulás, ugrálóvár 
a gyerekeknek. Bérlünk 10 db wc-t, rendbehozzuk a sportöltöző belső zuhanyzóját, ezen kívül lesz 
még 2 db 1 m3-es víztartályunk, ami fel lesz állítva, bérlünk még egy nagysátrat asztalokkal, padokkal, 
jön még ételesünk, aki csak azt fogja biztosítani, hoz magával sátrat, asztalokat, az emberek le tudnak 
ülni rendesen enni, lesz egy büfésünk, ő hoz majd egy hűtőkocsit, innentől kezdve hűtve lesz minden 
ital. Az alapítvány kivonul a sátrával, ahol főzni fog, lesz még főzőverseny is. Ezeket tudom 
elmondani, nagyjából ezek lesznek. Annyiból hibásnak érzem magam, hogy nem tájékoztattuk a falut 
és nem tájékoztattuk a testületet, jegyző urat. A jövőben mi is alávetjük magunkat ezeknek a 
szabályoknak. Köszönöm, hogy ennek ellenére a Bizottság így állt hozzánk. Innentől kezdve 
bármilyen rendezvényt szeretnénk csinálni, először bejövünk, és elmondjuk, hogy mit szeretnénk.  
 
Kis Gábor polgármester: Nekem fontos a Hivatal részéről, hogy a rábólintás megtörténjen, mert 
nyilvánvaló, hogy nem értek bizonyos dolgokhoz, de a jó szándékom megvan. Nekem fontos, hogy 
Jegyző úr és Aljegyző asszony azt mondja, hogy így mehet. A rendezvényt támogatom, odáig 
elmegyek, hogy ha szükséges, felajánlom az alapítványnak a bérleti díj kifizetését, mint vállalkozó. 
Vannak aggályaim a mobil wc-kel kapcsolatosan, a másik pedig a jövedéki törvény betartása, ha 
valaki közterületen alkoholt akar árulni, nem kell oda engedély? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A kitelepülendő vállalkozónak kell rendelkeznie kitelepülési engedéllyel, 
az illetékes szervek ellenőrizhetik, hogy rendben vannak-e a papírjaik. 
 
Szűcs Béla, a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány elnöke: Olyan vállalkozókat 
választottunk, akiknek tudomásunk szerint megvan ez az engedélye. Nem kell attól félni senkinek, 
hogy valaki fel fog bennünket jelenteni. Ettől függetlenül megtörténhet, benne van a pakliban. Itt van a 
mobil wc megrendelésre a visszaigazolás, ahol le van írva, hogy hogy került átadásra, milyen a 
felszereltsége a kitelepítendő wc-nek. 
 
Kis Gábor polgármester: Ezeket a letelepítendő wc-ket három csoport fogja használni. Használják a 
lakosok, a futóversenyen részt vevők, és használnia kell azoknak, akik italt fogyasztanak, ezen kívül a 
kempingezők is használni is fogják. Reméljük nem lesz semmi gond. A cégnek itt kell lennie egy 
szippantóval, és ha megtelik, azonnal ürítenie kell. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Elnézést, de Kontha Benőné képviselő asszony érintettséget 
jelentett be, arról is kell dönteni. 
 
dr. Kiss István önkormányzati és szervezési osztályvezető: Egy dolog a jövőre vonatkozóan. Egy 
másik támogatásnál, a mai 4. napirendi pontnál az előterjesztésbe behivatkoztam az idei civil 
pályázatból egy bekezdést. Ez a bekezdés magáért beszél. Erre szeretném a bizottságoknak és a 
testületnek felhívni a figyelmét, hogy a jövőre nézve vegyék figyelembe az általuk elfogadott pályázati 
felhívás előírását, miszerint azért van a költségvetésben megállapított civil pályázati keretösszeg, hogy 
azokból legyenek a támogatások kiosztva a megfelelő programokra. Ezen kívül természetesen lehet 
egyedi kérelmekkel a testülethez fordulni. Ez az év elment, de jövőre vagy a keretösszeget kellene 
megemelni a költségvetés tervezésekor, vagy előre a szervezetektől egy olyan rendezvénytervet 
bekérni, amely alapján látja a testület, hogy mennyi összeget kell egyszerre adni, és nem kell külön, 
egyedi kérelmeket elbírálni. Az idei évben egy pályázati felhívás volt, amiben ez szerepelt és nincsen 
szankciója. A testület kimondta akkor, hogy azon túl, amit a pályázati támogatáson nyertek, azon kívül 
a szervezetek nem kapnak már támogatást, ha mégis kapnak, akkor maximum annyit kapnak, 
amennyit már kaptak a pályázaton, és van még egy mondat, amely szerint, ha kapnak még támogatást, 
akkor azt a következő 5 éven belül a pályázatok elbírálása során figyelembe veszik. Most azt is lehetne 
mondani, hogy a következő öt évet kapják meg. 
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Kis Gábor polgármester: Menjünk végig. Az első kérésem az, hogy vonjuk vissza a falunapról szóló 
határozatot. Van-e valakinek kérdése? /Kérdés nem hangzik el./ Akkor kérem az alábbi határozati 
javaslat elfogadását: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
52/2016. (IV. 28.) számú képviselő-testületi határozatát visszavonja, tekintettel arra, hogy a 2016. 
augusztus 5-6-ra tervezett Majosházi Falunapokat nem tartja meg. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

86/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 52/2016. 
(IV. 28.) számú képviselő-testületi határozatát visszavonja, tekintettel arra, hogy a 2016. 
augusztus 5-6-ra tervezett Majosházi Falunapokat nem tartja meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

Kis Gábor polgármester: A két kérelmet vegyük külön. Először a Vállalkozók a Majosházi 
Gyermekekért Alapítvány kérelméről döntsünk. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Külön kérdés, hogy a rendezvény ideje alatt mindennemű 
költséget az önkormányzat áll. Az áram, a vízdíj, a szemétszállítás és a szippantás. A kérelem erről 
szól. 
 
Kis Gábor polgármester: Én úgy gondoltam, hogy kérnek 200.000 Ft-ot és az fedezi a költségeket. 
Az nem jó? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Az a gond, hogy egyszer már kaptak erre a rendezvényre támogatást. Akkor 
megint két dologról van szó. Tisztázni kell, hogy kér-e az alapítvány még pénzbeli támogatást plusz 
természetbeni támogatásként a terület térítésmentes használatát. Ezt tisztázni kell, hogy tovább tudjunk 
lépni. 
 
Kis Gábor polgármester: A területhasználat pénzbeli díjától eltekintünk.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Egyszer adtuk a 200.000 Ft-ot és adjuk a terület térítésmentes használatát. 
 
Kis Gábor polgármester: Aki  Jegyző úr javaslatával egyetért kérem, az alábbi határozati javaslat 
elfogadásával tegye meg: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő 1150 hrsz-ú, kivett sporttelep, épület megnevezésű 

ingatlant a 2016. július 15-18. közötti időszakra természetbeni támogatásként a Vállalkozók a 
Majosházi Gyermekekért Alapítvány térítésmentes használatába adja a Majosháza 
Bogár&Veterán&Motoros találkozó megrendezése céljából, 

b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a szükséges intézkedések 
megtételére.  

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
  
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

87/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő 1150 hrsz-ú, kivett sporttelep, 

épület megnevezésű ingatlant a 2016. július 15-18. közötti időszakra természetbeni 
támogatásként a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány térítésmentes 
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használatába adja a Majosháza Bogár&Veterán&Motoros találkozó megrendezése 
céljából, 

b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Szavazzunk a REDUKIDI kérelméről is, de először Kontha Benőné 
képviselő asszony érintettségéről az alábbi határozati javaslattal: Majosháza Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete kizárja Kontha Benőné képviselő asszonyt a „Javaslat a 
Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért Alapítvány, illetve a Református Dunamenti Kistérségi 
Diakónia kérelmének megtárgyalására” című napirendi pont Református Dunamenti Kistérségi 
Diakónia kérelmére vonatkozó szavazásából. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen, 4 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

88/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elvette Kontha Benőné 
képviselő asszony kizárását a „Javaslat a Vállalkozók a Majosházi Gyermekekért 
Alapítvány, illetve a Református Dunamenti Kistérségi Diakónia kérelmének 
megtárgyalására” című napirendi pont Református Dunamenti Kistérségi Diakónia 
kérelmére vonatkozó szavazásánál.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Szavazzunk a kérelemről az alábbi határozati javaslattal: Majosháza 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő 1150 hrsz-ú, kivett sporttelep, épület 

megnevezésű ingatlant 2016. szeptember 17. napjára természetbeni támogatásként a Református 
Dunamenti Kistérségi Diakónia térítésmentes használatába adja a „Nárcisz Labdarúgó 
Bajnokság” megrendezése céljából, 

b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 

A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

89/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő 1150 hrsz-ú, kivett sporttelep, 

épület megnevezésű ingatlant 2016. szeptember 17. napjára természetbeni 
támogatásként a Református Dunamenti Kistérségi Diakónia térítésmentes 
használatába adja a „Nárcisz Labdarúgó Bajnokság” megrendezése céljából, 

b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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4. Javaslat a Hospice ház építésének támogatására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Itt sincs különösebb 
megbeszélnivaló.  
 
Kontha Benőné képviselő: Szeretném bejelenteni az érintettségemet. 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Én is szeretném bejelenteni az érintettségemet. 
 
Kis Gábor polgármester: Megállapítom, hogy két képviselő bejelentette az érintettséget, szavazzunk 
róla az alábbi határozati javaslatok elfogadásával: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete Kontha Benőné képviselő asszonyt kizárja a „Javaslat a Hospice ház építésének 
támogatására” című napirendi pont szavazásából. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen, 4 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

90/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elvette Kontha Benőné 
képviselő asszony kizárását a „Javaslat a Hospice ház építésének támogatására” című 
napirendi pont szavazásánál.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Szavazzunk Kozma Lászlóné képviselő érintettségéről az alábbi határozati 
javaslattal: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Kozma Lászlóné képviselő 
asszonyt kizárja a „Javaslat a Hospice ház építésének támogatására” című napirendi pont szavazából. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen, 4 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

91/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elvette Kozma Lászlóné 
képviselő asszony kizárását a „Javaslat a Hospice ház építésének támogatására” című 
napirendi pont szavazásánál.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

Kis Gábor polgármester: Szavazzunk a kérelemről az alábbi határozati javaslat elfogadásával: 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Református Dunamenti Kistérségi Diakóniát (székhely: 2339 Majosháza, Kossuth u. 71/a.) a 

Majosházi Hospice ház felépítése céljára lakosonként 100 Ft-tal, összesen 162.000 Ft-tal, azaz 
Egyszázhatvankettőezer forinttal támogatja, a 2016. évi költségvetés tartalékkerete terhére. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

92/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  
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a) a Református Dunamenti Kistérségi Diakóniát (székhely: 2339 Majosháza, Kossuth u. 
71/a.) a Majosházi Hospice ház felépítése céljára lakosonként 100 Ft-tal, összesen 162.000 
Ft-tal, azaz Egyszázhatvankettőezer forinttal támogatja, a 2016. évi költségvetés 
tartalékkerete terhére. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

5. Javaslat a KEOP 2.2.1/2F-09-2010-0002 azonosító számú „A Ráckevei (Soroksári) – 
Duna-ág (RSD) vízgazdálkodásának, vízminőségének javítása: szennyezőanyagok kivezetése a 
parti sávból” elnevezésű projekt eredményeképp létrejött vagyontárgyak, mint befejezett 
beruházás térítésmentes átvételéről szóló megállapodás elfogadására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést megkaptuk. Jogszabály szerint ezt a beruházást át 
kell adni az önkormányzatoknak, és az önkormányzat továbbadja üzemeltetésre a szolgáltatónak. Ez a 
feladatunk és ehhez kell egy befogadási határozatot hoznunk, ami megfelelően elő van készítve. 
Tisztelettel kérem a testületet, hogy ezt fogadjuk el.  
 
Kozma Lászlóné képviselő: Ami bizottsági ülésen felvetődött, arra megkaptuk a választ. 
 
Kis Gábor polgármester: A Bizottság mit javasol? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: Matics úrnak ismerjük a kifogását, megpróbáltuk megválaszolni. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Egy fél mondattal szeretném kiegészíteni a határozati javaslatot. El kell 
mondani, hogy a szerződés egyelőre egy feltételes szerződés. Az előző testületi ülésre azért nem 
tudott bejönni ez az anyag, mert hiányoltam a szerződés mellől azokat a műszaki dokumentációkat, 
amik szükségesek ahhoz, hogy ezeket a vagyonelemeket az önkormányzat aktiválni tudja. Jelenleg 
nem egy lezárt beruházásról beszélünk. Polgármester úr aláírja ezt a megállapodást, de ebben a 
megállapodásban van egy fél mondat, ami arra utal, hogy ez a megállapodás csak akkor hatályos, ha a 
jogerős vízjogi létesítési engedélyt megkapjuk ezekre a művekre, és akkor tudják a szükséges 
dokumentációkat rendelkezésünkre bocsátani, és akkor tudjuk a könyveinkbe bevezetni. Én azt a 
javaslatot szeretném tenni, hogy „a vízjogi üzemeltetési engedély jogerőssé válásának napja” fél 
mondattal kiegészítve fogadjuk el ezt a határozatot. 
 
Kis Gábor polgármester: További kérdés? /Nem hangzik el./ Kérem az alábbi határozati javaslat 
elfogadását a kiegészítéssel: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az RSD Parti Sáv Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásában foglaltaknak megfelelően 

térítésmentesen átveszi a KEOP 2.2.1/2F-09-2010-0002 azonosító számú „A Ráckevei 
(Soroksári) – Duna-ág (RSD) vízgazdálkodásának, vízminőségének javítása: szennyezőanyagok 
kivezetése a parti sávból” elnevezésű projekt során keletkezett vagyonelemeket 88 909 680,- Ft 
nettó értéken;  

b) hozzájárulását adja, hogy a fent nevezett beruházás összegét a Társulás a könyveiből ugyanazon a 
napon – mely egyben az üzembe helyezés napja is – kivezesse, mely napon az Önkormányzat a 
vagyonelemeket állományba veszi és törzsvagyonként aktiválja a jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerint. Az üzembe helyezés napja a vízjogi üzemeltetési 
engedély jogerőssé válásának napja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert, hogy az átadásról szóló, b) pont szerinti megállapodást aláírja, 
illetve az abban foglaltaknak megfelelően tegye meg a szükséges intézkedéseket. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
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A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

93/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az RSD Parti Sáv Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásában 

foglaltaknak megfelelően térítésmentesen átveszi a KEOP 2.2.1/2F-09-2010-0002 
azonosító számú „A Ráckevei (Soroksári) – Duna-ág (RSD) vízgazdálkodásának, 
vízminőségének javítása: szennyezőanyagok kivezetése a parti sávból” elnevezésű 
projekt során keletkezett vagyonelemeket 88 909 680,- Ft nettó értéken;  

b) hozzájárulását adja, hogy a fent nevezett beruházás összegét a Társulás a 
könyveiből ugyanazon a napon – mely egyben az üzembe helyezés napja is – 
kivezesse, mely napon az Önkormányzat a vagyonelemeket állományba veszi és 
törzsvagyonként aktiválja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. 
számú melléklete szerint. Az üzembe helyezés  napja a vízjogi üzemeltetési 
engedély jogerőssé válásának napja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert, hogy az átadásról szóló, b) pont szerinti 
megállapodást aláírja, illetve az abban foglaltaknak megfelelően tegye meg a 
szükséges intézkedéseket. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

  
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
6. Javaslat ingatlan adásvétel megtárgyalására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést megkaptuk. Bizottságok tárgyalták? 

 
Kozma Lászlóné képviselő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja. 

 
Kontha Benőné képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is tárgyalta, és elfogadásra javasolja. 

 
Kis Gábor polgármester: Kérdés? /Kérdés nem hangzik el./ Akkor kérem az alábbi határozati 
javaslat elfogadását: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Majosháza 
belterület 299/2 hrsz. alatt nyilvántartott, természetben a 2339 Majosháza, Széchenyi sétány 57. szám 
alatt lévő, 1140 m2 területű, „kivett hétvégi ház, udvar” megnevezésű ingatlanon fennálló elővásárlási 
jogával, a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti adásvételi szerződés 
feltételei szerint nem kíván élni. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

94/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Majosháza belterület 299/2 
hrsz. alatt nyilvántartott, természetben a 2339 Majosháza, Széchenyi sétány 57. szám alatt 
lévő, 1140 m2 területű, „kivett hétvégi ház, udvar” megnevezésű ingatlanon fennálló 
elővásárlási jogával, a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti 
adásvételi szerződés feltételei szerint nem kíván élni. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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7. Javaslat könyvtárosi pályázat kiírására 

 
Kis Gábor polgármester: Az idő rövidsége miatt csak szóbeli előterjesztést tudok tenni. amely 
szerint kérem, hogy a Képviselő-testület bízza meg a Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a korábbi 
közművelődési pályázatnak megfelelően indítson el egy pályázatot a megüresedő könyvtárosi 
álláshely betöltésére a munkajogi jogszabályok figyelembevételével. Kérdés? /Nem hangzik el./ Akkor 
kérem az alábbi határozati javaslat elfogadását: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete 
a) pályázatot hirdet könyvtárosi és művelődésszervezői állás betöltésére.  
b) felkéri a Polgármestert, hogy a pályázati felhívást a Nemzeti Közigazgatási Intézet (KSZK) 

honlapján és a www.majoshaza.hu honlapon jelentesse meg.  
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

95/2016. (VI. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) pályázatot hirdet könyvtárosi és művelődésszervezői állás betöltésére.  
b) felkéri a Polgármestert, hogy a pályázati felhívást a Nemzeti Közigazgatási 

Intézet (KSZK) honlapján és a www.majoshaza.hu honlapon jelentesse meg.  
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm, a nyílt ülést bezárom, a testület zárt ülésen folytatja a munkát. 
/1642 órakor/ 

 
A nyílt ülés jegyzőkönyve 1642 órakor lezárásra kerül. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

Kis Gábor dr. Szilágyi Ákos 
polgármester        jegyző 

 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 
                         dr. Kováts Lajos                                                             Matics Zoltán 
                           alpolgármester                                                                    képviselő 
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